
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 10/3/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 
ΘΕΜΑ: «Διακριβωμένη η υποστελέχωση της Διεύθυνσης Δασών Χανίων» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Πλέον των 27.000 αντιρρήσεων εκκρεμούν επί των αναρτηθέντων δασικών χαρτών του 
2021 στα Χανιά. Οι επιτροπές της Διεύθυνσης Δασών Χανίων δε, που εξετάζουν τις 
αντιρρήσεις, είναι μόλις δύο (2) και ενώ από τα στοιχεία της εν λόγω δημοσιοποιούνται 
ότι μόνο 1.929 υποθέσεις εξετάστηκαν σε διάστημα λίγο περισσότερο του ενός έτους. 
Συμφώνως δηλώσεως επιπρόσθετα της Διευθύντριας Δασών Χανίων, στην οποία 
περιγράφεται γλαφυρά η κατάσταση της υποστελέχωσης που επικρατεί στην Υπηρεσία 
της, τονίζεται ότι «…είναι απόλυτη ανάγκη να στελεχωθεί η υπηρεσία μας με 
υπαλλήλους για να υποστηρίξουν την εξέταση αυτή. Χρειαζόμαστε τουλάχιστον τρεις 
δασολόγους και θα ήταν καλύτερο αν αυτοί προέρχονταν από μετακίνηση από άλλες 
υπηρεσίες, αν το επιθυμούν οι ίδιοι βέβαια… Εμείς έχουμε αιτηθεί τη στελέχωση 
επανειλημμένα, αλλά δεν έχει υπάρξει. Μέχρι τώρα μάλιστα δεν έχουν αμειφθεί και οι 
επιτροπές. Έχει ξεκινήσει η διαδικασία που θα επιτρέψει να πληρωθούν, αλλά προς το 
παρόν χρήματα δεν έχουν λάβει…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως στελεχωθεί η δασική υπηρεσία Χανίων με τον απαραίτητο αριθμό 
δασολόγων, ώστε να προχωρήσει η διαδικασία της εξέτασης των αντιρρήσεων των 
ιδιοκτητών γης για τους δασικούς χάρτες, αλλά και να είναι σε θέση η Δασική Υπηρεσία 
Χανίων να προσφέρει τις υπηρεσίες της απρόσκοπτα; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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